



CHAN BROTHERS GROUP OF COMPANIES



JAPAN

Tour Code: LJP6OD

日本



Japan. Endless Discovery.

6D4N

大阪精选游 OSAKA DELIGHTS

第一天 吉隆坡 ✈️ 关西

- 集合于吉隆坡国际机场飞往关西国际机场

第二天 关西 🚗 神户 🚗 大阪 (机上用餐/午餐/晚餐)

- 日清方便面博物馆 (了解方便面的制作过程, 还能自己亲手制作DIY杯面)
- 有马温泉乡 (日本三大古老的温泉胜地之一)
- 北野异人町 (保存着许多西洋风格的住宅与建筑而闻名)

第三天 大阪 (早餐/-/-)

- 大阪电车游体验
- 大阪城公园(外观) (周围是一片广阔的翠绿公园, 能够俯瞰整个城市的壮丽全景)
- 黑门市场 (可自费品尝令人垂涎的各种街头美食)
- 道顿堀 + 心斋桥

第四天 大阪 (早餐/-/-)

- 今天在大阪里, 整整的一天都属于您。您可享受自由购物的乐趣。



相扑火锅 CHANKO-NABE STEAMBOAT

第五天 大阪 🚗 京都 🚗 大阪 (早餐/午餐/晚餐)

- 岚山竹林 (漫步竹林, 感受满目翠绿, 竹林之美)
- 岚山渡月桥
- 清水寺 (联合国教科文组织列为世界文化遗产, 可俯瞰城市的全景)
- 二年坂 + 三年坂 (小小的石头坡道, 琳琅满目的商店)
- 伏见稻禾神社 (这里有着著名的朱红色鸟居, 引领您登上神圣的稻荷山顶)

第六天 大阪 🚗 关西 ✈️ 吉隆坡 (早餐/机上用餐)

- 送往机场搭乘客机返回吉隆坡

独特体验

畅游世界遗产京都清水寺和伏见稻禾神社 | 打卡日本最有人气景点大阪城公园 | 日本三大古汤之一的有马温泉乡 | 竹叶与竹子随微风摆动而发出的交响乐 - 岚山竹林 | 购物乐 - 道顿堀和心斋桥购物街 | 1天大阪自由行

地道料理

相扑火锅 | 日式烤肉 | 日本传统定食

酒店

大阪 : 广场酒店或同级



清水寺 KIYOMIZU DERA TEMPLE

在公司无法控制的情况下, 行程可能更改。指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。若有更改不被接受, 需遵守条款与细则中的退款规定。

日本大阪精选游

OSAKA DELIGHTS

LJP60D

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈️ KANSAI

(Meals on Board)

- Assemble in KL International Airport for flight to Kansai International Airport

DAY 2 KANSAI 🚆 KOBE 🚆 OSAKA

(Meals on Board / Lunch / Dinner)

- Nissin Cup Noodle Museum (To learn about the process of making instant noodles and DIY cup noodles)
- Arima Onsen (One of Japan's oldest hot spring destinations)
- Kitano Ijinkan-Gai (Well-known for its collection of Western-style homes and architecture)

DAY 3 OSAKA (Breakfast / - / -)

- Osaka City Tram
- Osaka Castle Park (Photo Stop) (Surrounded by a sprawling verdant park, this majestic historical relic affords a vast panoramic view of the entire city)
- Kuromon Market (Can taste variety of street food at your own expense)
- Dotonbori + Shinsaibashi

DAY 4 OSAKA (Breakfast / - / -)

- Enjoy your free day at Osaka, shopping or travel around the city.

- Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.
- Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change.
- Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.

DAY 5 OSAKA 🚆 KYOTO 🚆 OSAKA

(Breakfast / Lunch / Dinner)

- Arashiyama Bamboo Grove (Strolling through the bamboo grove, enjoy the beauty of the bamboo forest)
- Arashiyama Togetsukyo Bridge
- Kiyomizu-dera Temple (UNESCO World Cultural Heritage site, panoramic view of the city)
- Ninenzaka + Sannenzaka (Small stone pathway with a variety of charming shops)
- Fushimi Inari Taisha (Famous vermilion torii gates that lead you to the summit of the sacred Mt. Inari)

DAY 6 OSAKA 🚆 KANSAI ✈️ KUALA LUMPUR

(Breakfast/Meals on Board)

- Proceed to airport for your flight back home with unforgettable memories.

VALUE PLUS

Explore UNESCO World Heritage Sites – Kiyomizu-dera Temple | View of Japan's most iconic attractions – Fushimi Inari Taisha, Osaka Castle Park | Japan's oldest hot spring – Arima Onsen | Symphony created by bamboo leaves and bamboo swinging in the gentle wind - Arashiyama Bamboo Grove | Shop to your heart's content - Dotonbori + Shinsaibashi | 1 day free and easy in Osaka

SPECIAL GOURMET

Chanko-Nabe Steamboat | Yakiniku | Traditional Japanese Cuisine

HOTEL

OSAKA : Hotel Plaza Osaka or similar



曾兄弟国际旅行社有限公司
Chan's World Leisurelink
Travel Sdn Bhd (KPK/LN:1049)



40-2, Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur, Malaysia
✉️ tours@chansworld.com.my

☎️ 603-2779 2818

📞 6017-288 5288

🌐 www.ChansWorld.com.my

📘 [chansworldmy](https://www.facebook.com/chansworldmy) 📷 [chansworldmy](https://www.instagram.com/chansworldmy)